
Dževad Poturak
Zastupnik  SBB BIH

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
KANTON SARAJEVO
SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO
n/r Premijera KS;
n/r Ministarstva privrede KS

Sarajevo, 15.7.2019.godina

ZASTUPNIČKO PITANJE

Šta je sa hotelom „Maršal“ na Bjelašnici, zašto ne radi? Koja je odgovornost bivšeg ministra,
te zašto nije  uknjižen u zemljišnim knjigama u Kantonu Sarajevo i  kako je registrovan u
sudu? Ko se vodi kao odgovorno lice. Vlada FBIH se kao drugi osnivač nikada nije upisala u
registarski sud, tako da je tu ostala neka konekcija između Famosa i Vlade KS. 

Da li Ministarstvo privrede KS ima svu potrebnu dokumentaciju za ovaj objekat, ili je možda
ona sklonjena, zašto do sada ništa nije urađeno? Nadovezat ću se vezano za ovu temu, te reći
da Igman i Bjelašnica imaju samo oko 300 komercijalnih ležaja na ovom prostoru – to je oko
150  jedinica  (soba).  O  kakvom  turizmu  mi  ovdje  pričamo,  velika  je  šteta  da  ovakvo
prostranstvo nema veći kapacitet ležaja. Da li je moguće da općina Trnovo ni jedne marke
nije uložila u razvoj turizma na području Igmana i Bjelašnice. Ova pitanja su za premijera
Fortu i ministra Bašića.
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